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Je myš narozená ve stáji kůň, nebo není?

Řekl bych, že podle novinářů rozhodně je, pokud se tak cítí a hodí se to:) Proč takový dotaz?
Vzpomeňme na Nizozemce, kteří napadli číšníka v Praze, byli to vlastně Íránci, a dalo by se
pokračovat. Naposledy jsem si tuto otázku kladl, když médii proběhla zpráva, že Slováci polili v
Anglii dítě kyselinou. Podle fotek bych je na Slováky netipoval.

Kdysi, když ještě fungoval tavící kotlík, tak pouze v Americe zvládali "vyrábět" američany, bez
ohledu na to, odkud přišli, a jaké měli kořeny. Bohužel už ani to dnes neplatí. V některých
oblastech USA se totiž jinak, než španělsky, už nedomluvíte.

Stávající multikulturalismus a právo na všechno bez povinností je historický experiment.
Bohužel z historie nevím o případu, že by někde úspěšně dopadl. Buď tedy ještě neproběhl,
nebo dopadl špatně. Nejblíže ke stávající situaci může být pád Římské říše. Tam se to tedy
nepovedlo. 

Nicméně stávající úpadek západní Evropy může paradoxně vést k tomu, že se zvedle východní
Evropa (kam počítají i nás, byť je Praha více na západě, než Vídeň). Nesledujme totiž vývoj v
perspektivě měsíců, ale desítek let. A v jejich rámci to pro Německo, Francii, Velkou Británii,
Itálii i Španělsko moc růžově nevypadá. No a pokud se v Čechách něco nezmění - zejména
zlepšení školství, snížení počtu zákonů, podporu podnikání jednotlivců tak, aby vznikaly co
nejvíce inovace, a bez lepšího a uspornějšího fungování státní správy, tak nás stáhnou s
sebou.
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